
 
 

Referat bestyrelsesmøde på skype 5/3-20 kl. 20.00 
 

Afbud fra Søren 

1. Godkendelse af referat 

 Godkendt 

2. Nyt fra klasserepræsentanten 

Intet nyt.  

3.  Nyt fra formanden 

a) Leje bane 

Mangler svar fra Kolding og Ikast 

b) Logger 

Ingen har henvendt sig efter opslag på facebook. Dorthe fortsætter. Der skal findes en mere. Der 
snakkes om forskellige muligheder.   

4 . Nyt fra kasserer 

Der er sendt kontingent opkrævninger ud. 

a) Sponsorer 

5 sponsorer fra 2019 har pt. forlænget.  Der forsøges at finde flere, laver opslag på facebook. 

 b) konto vedr. udskiftning af bestyrelse 

Vil snakke med banken om, at det kan laves nemmere ved udskiftning af bestyrelsesmedlemmer og 
ved indsendelse af oplysninger i forbindelse med årsregnskab. Der skal evt. laves 
vedtægtsændringer.   

5. Allingåbro/udstilling 

Der er sagt ja til Allingåbro. Der er kigget på område og lavet aftale med løbsleder. Der er kommet 
henvendelser fra nogle af kørerne, om at de gerne vil deltage. Der laves opslag på facebook om 
arrangementet og hvem, der har lyst til at deltage. Der tænkes 2 fra hver klasse. Der er planer om 
både udstilling og opvisning.  

6.  Pokaler 

Det er kigget på mails fra sidste års leverandør, der er nogle gode bud. CK og AL arbejder videre. 
Ole prøver leverandører af blomster. 



7.  Evt. 

Der snakkes om forberedelse til klasserepræsentantens årsmøde og frister for 
reglementsændringer. 

8.  Næste møde 

2. april kl. 20.00 

  

 


